

Privacy Policy

Thank you for using our Face swap. To help you better understand how we collect, use, store, and protect your personal information, please read the following privacy policy carefully. This privacy policy applies to all services and features provided by our application.

What face data does your app collect?

我们分析您的照片，找出照片中人脸的特征点（如眼睛、鼻子、嘴巴点）以进行人脸处理。我们不收集人脸数据。分析过程结束后，所有数据将被删除，不会保存任何数据。

How do you use the collected face data? Provide a complete and clear explanation of all planned uses of this data.

为了实现用户的“换脸”效果，应用程序需要找出特征点（如眼睛、鼻子、嘴巴点）。完整的流程是：

- (1) 您将选择的照片以加密的方式提交到我们的服务器；
- (2) 服务器分析您照片中的人脸数据，并应用到您所选择的模板中；
- (3) 合成完成后，服务器将最终的渲染效果通过应用返回给您；
- (4) 合成的最终效果(即您的“作品”)会存储在您的手机中。合成过程完成后，我们会立即将您提交至服务器的人脸图片删除。

Will the data be shared with any third parties? Where will this information be stored? 我们不会与任何第三方共享您的人脸数据，也不会存储您提交的任何人脸信息，分析过程结束后，用户上传的照片将立即被删除。

- How long will face data be retained?

我们不会存储用户面部数据，基于我们算法计算完成后，我们会立即舍弃用户的任何信息。

Where in your privacy policy do you explain your app's collection, use, disclosure, sharing, and retention of face data? Identify the specific sections in your privacy policy where this information is located ?

在我们的隐私协议中的人脸数据政策中 可查看对用户数据使用的详细说明

Quote the specific text from your privacy policy concerning face data.

以下为隐私政策中人脸数据声明

一、人脸数据政策

1.我们的应用程序收集哪些人脸数据？

我们分析您的照片，找出照片中人脸的特征点(如眼睛、鼻子、嘴巴点)以进行人脸处理。我们不收集人脸数据。分析过程结束后，所有数据将被删除，不会保存任何数据。

2.我们收集这些信息的目的是什么？

为了实现用户的“换脸”效果，应用程序需要找出特征点(如眼睛、鼻子、嘴巴点)。

完整的流程是：

(1) 您将选择的照片以加密的方式提交到我们的服务器；

(2) 服务器分析您照片中的人脸数据，并应用到您所选择的模板中；

(3) 合成完成后，服务器将最终的渲染效果通过应用返回给您；

(4) 合成的最终效果(即您的“作品”)会存储在您的手机中。合成过程完成后，我们会立即将您提交至服务器的人脸图片删除。

3.数据会与任何第三方共享吗？ 这些信息将存储在哪里？人脸数据将保留多长时间？
我们不会与任何第三方共享您的人脸数据，也不会存储您提交的任何人脸信息，分析过程结束后，您上传的照片将被删除。

二、面部数据将保留多长时间？

我们不会存储用户面部数据，基于我们算法计算完成后，我们会立即舍弃用户的任何信息。

1. Face Data Policy

1.1 What Face Data Does Our Application Collect?

Our application analyzes your photos to identify facial feature points (such as eyes, nose, and mouth) for facial processing. We do not collect or store face data. After the analysis is complete, all data will be deleted, and no data will be retained.

1.2 Why Do We Collect This Information?

To achieve the "cartoon" effect for users, the application needs to identify facial feature points (such as eyes, nose, and mouth). The complete process is:

1. You submit the selected photo to our server in an encrypted manner;
2. The server analyzes the facial data in your photo and applies it to the template you selected;

3. After rendering is complete, the server returns the final rendered effect to you through the application;

4. The generated final effect (i.e., your "work") will be stored on your phone. Once the synthesis process is complete, we will immediately delete the facial images you submitted to the server.

1.3 Will Data Be Shared with Any Third Parties? Where Will This Information Be Stored? How Long Will Face Data Be Retained?

We will not share your facial data with any third parties, nor will we store any facial information you submit. Once the analysis process is complete, your uploaded photos will be deleted.

1.4 How Long Will Facial Data Be Retained?

We do not store user facial data. Once our algorithm completes the calculation, we will immediately discard any information from the user.

2. Information We Collect

2.1 Information You Provide

When you use our application, we may collect the following information:

- Email address (if you choose to contact us)
- Text content you enter during chats

2.2 Information Collected Automatically

To enhance user experience, we may automatically collect the following information:

- Device information (e.g., device model, operating system version)
- Usage data (e.g., frequency and duration of app usage)

3. Use of Information

We use the collected information for the following purposes:

- To provide and improve our services
- To respond to your inquiries and support requests
- To analyze app usage to enhance user experience
- To comply with legal and regulatory requirements

4. Sharing of Information

We do not share your personal information with third parties except in the following circumstances:

- With your explicit consent
- As required by law and regulatory authorities
- To protect our legal rights

5. Information Storage and Protection

We implement reasonable technical and administrative measures to protect your personal information from unauthorized access, disclosure, alteration, or destruction. However, no data transmission or storage system is completely secure, and we cannot guarantee absolute security.

6. Your Rights

Depending on applicable laws and regulations, you may have the following rights:

- Access and correct your personal information
- Request deletion of your personal information
- Withdraw your consent

7. Changes to This Privacy Policy

We may update this privacy policy from time to time. We will post the latest privacy policy in the application and update the "Effective Date." We encourage you to review this privacy policy periodically to stay informed about how we protect your information.

8. Contact Us

If you have any questions about this privacy policy or need to exercise your rights, please contact us at:

- Email: facebeautyfeedback@gmail.com

Thank you for reading our privacy policy and using our services